

EU Declaration of Conformity
EU-Konformitätserklärung
Annex IX PPE Regulation (EU) 2016/425
Annex IX PPE Regulation (EU) 2016/425

This EU Declaration of conformity refers to the following products:

Diese EU-Konformitätserklärung bezieht sich auf folgende Produkte:

1. Product info / Produktinformation:

Name: Particle filtering half mask / Name: Partikelfilter-Halbmaske

Model: KADI-001 / Modell: KADI-001

Classification: FFP2 / Klassifizierung: FFP2

EU REPRESENTATIVE: Maxadventures UG

EU-VERTRETER: Maxadventures UG

The Manufacturer's name and address is as follows:

Der Name und die Adresse des Herstellers lauten wie folgt:

Name: Hefei Kadi Biological Pharmaceutical Co., Ltd.

Address: 2nd Floor, No.3 Building, Workshop 3, Xiwei San Rd., Feidong Economic Development Zone, 231600, Hefei, Anhui, China

2. This Declaration of Conformity is issued under the sole responsibility of the Manufacturer.

Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt.

3. Detailed description of the PPE to allow traceability/identification of the PPE.

Detaillierte Beschreibung der PSA zur Rückverfolgbarkeit / Identifizierung der PSA.

KADI-001

White folding particle filtering half mask without value.

Halbmaske zur Filterung weißer Faltpartikel ohne Wert.

The article identified in (4) above is in conformance with the relevant Union Harmonization Legislation Regulation (EU) 2016/425.

Der in (4) oben genannte Artikel steht im Einklang mit der einschlägigen Rechtsverordnung zur Harmonisierung der Union (EU) 2016/425.

References to the relevant harmonized standards used, including the date of the standard, or references to the other technical specifications, including the date of the specification, in relation to which conformity is declared:

Verweise auf die relevanten verwendeten harmonisierten Normen, einschließlich des Datums der Norm, oder Verweise auf die anderen technischen Spezifikationen, einschließlich des Datums der Spezifikation, in Bezug auf die die Konformität erklärt wird:

EN 149:2001+A1:2009

CCQS Certification Services Limited. (NB 2834) performed the EU Type Examination (Module B) and issued the Type Examination Certificate Number: Module B

CCQS Certification Services Limited. (NB 2834) führte die EU-Musterprüfung (Modul B) durch und erteilte die Nummer des Musterprüfungszertifikats: Modul B.

No.	EU Type Examination (Module B) Certificate Number Zertifikatsnummer der EU-Musterprüfung (Modul B)
1	CE-PC-200401-179-01-9B

Product Category: / Produktkategorie:

This product is Category III and is subject to Module C2 internal production control plus supervised product checks at random intervals and is under the surveillance of CCQS Certification Services Limited. (NB 2834)

Dieses Produkt gehört zur Kategorie III und unterliegt der internen Produktionskontrolle von Modul C2 sowie überwachten Produktprüfungen in zufälligen Abständen. Es wird von CCQS Certification Services Limited überwacht. (NB 2834)

This product is Category III and is subject to Module D Conformity to type based on quality assurance of the production process and is under the surveillance of CCQS Certification Services Limited. (NB 2834)

Dieses Produkt gehört zur Kategorie III und unterliegt dem Modul D Typkonformität basierend auf der Qualitätssicherung des Produktionsprozesses und wird von CCQS Certification Services Limited überwacht. (NB 2834)

Signature:  Date: 2020.10.01

Company stamp and/or legal signature: _____

